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Zdravnik z zaslonov
Andreja Stareta mnogi poznate s televizijskih

zaslonov. športno novinarstvo Je le njegov konji-
ček, po poklicu je namreč zdravnik. Obenem je še
aktiven krajan v krajevni skupnosti Gradišče. Ko
boste bralite vrstlce, bo Andrejže služil vojaški rok
v Beogradu.

- Andrej Stare, na kratko
se predstavite!

»Rodil sem se pred 27 leti
v Ljubljani, kjer sem hodil v
gimnazijo in marca letos di-
plomiral na medicinski fa-
kulteti. Trenutno kot zdrav-
nik opravJjam enoletno ob-
vezno stažiranje.«

- To je vaša zdravniška
pot, številni televizijski gle-
dalci, zlasti ljubitelji športa,
vas poznajo le kot športnega
novinarja na ljubljanski tele-
viziii?

»Sportno dogajanje
spremljam že od malih nog.
Pred tremi leti sem začel de-
lati v športnem uredništvu
kot zunanji sodelavec, kar
sem še danes. Najprej sem s
teleksa trgal ,tanjuge' in pi-
sal krajše vesti in nato daljše
prispevke. Lani sem opravil
tudi prvi prenos v živo. To je
bilo aprila - iz Sarajeva sem
prenašal nogometno tekmo
med Željezničarjem in Rije-
ko. Moj ognjeni krst je bil
dokaj nenavaden. Ko sem
odhajal iz Ljubljane, je bilo
vreme sončno ter toplo, v
Sarajevu pa prava zima -
temperatura pod ničlo in še
pet centimetrov snega povr-
hu. Kako sem se počutil v

poletni obleki, vem samo
jaz. Obenem sem imel še te-
žave z linijami, vendar se je
vse srečno izteklo.«

- Katere športe imate naj-
rajši?

»Najbolj mi je pri srcu at-
letika. Rad imam tudi nogo-
met, saj je biJa večina mojih
prenosov in reportaž nogo-
metnih.« (Čeprav športni
novinarji ne izražajo navija-
ških občutkov, nam je An-
drej zaupal, da navija za no-
gometaše ljubljanske Olim-
pije in angleškega Ipsvvich
Towna.) »Z veseljem gledam
tudi košarko in zimske špor-
te. Seveda sem seznanjen tu-
di z dogodki v drugih šport-
nih panogah.«

- Ob sodelovanju v šport-
nem uredništvu ljubljanske
televizije ste uspešno do-
končali študij na medicinski
fakulteti, zdaj, do odhoda k
vojakom, še stažirali. Kako
vam je uspelo?

»Z veliko volje in tudi sa-
moodpovedovanja sem pbe
področji uspešno usklajeval.
Seveda so bili trenutki, ko bi
najrajši vse pustil, vendar
sem tudi takšne težave
uspešno premagal, kajti člo-
vek mora biti nepretrgoma

ustvarjalen. Ob tem, da sem
redno obiskovaJ vaje na me-
dicinski fakulteti, sem še ve-
liko vadil branje in prosto
govorjenje za nastope na te-
leviziji. Ker grem k voja-
kom, sem stažiranje prekinil
in ga bom končal po vrnitvi
izJLA.«

- Kakšni so vaši nadaljnji
načrti - športno novinarstvo
ali zdravniški poklic?

» V ospredju je seveda me-
dicina, vendar se tudi novi-
narstvu ne želim odpoveda-
ti. Po dveletni splošni zdrav-
niški praksi bi rad specializi-
ral okulistiko ali kirurgijo.
Če bo ostalo kaj časa, bom
delal kot zunanji sodelavec
v ljubljanskem športnem
uredništvu. Zelje so eno,
realnost pa bo pokazala. ka-
ko.bo.

Upam, da se bom po vrnitvi
od vojakov uspešno ponov-
no vključil v življenje mesta,
občine in krajevne skupno-
sti.«

Jože Okorn


